

V neděli 13. září Vás zveme na

Přezletické posvícení

Ve 14,30 Mons. Karel Herbst - pomocný biskup pražský a P. Pavel Jančík - duchovní správce farnosti ve Vinoři vysvětlí opravenou kapličku Panny Marie.

v 15,00 před restaurací Na statku vystoupí **Muzika Špalíček Praha**, folklorní soubor, hrající lidové písně z Plzeňska, Strakonicka, Domažlicka. Kromě klasických nástrojů uslyšíte např. vozembouch, dudy, famfrnoch. Zpívá **Tomáš Mesner** a velký smíšený sbor všech přítomných.

Pitný režim zajistí pivo, víno, burčák.
Po celé odpoledne bude probíhat neřízená degustace vín.

Srdečně zve OÚ a Kulturní komise OÚ

Muzika Špalíček Praha

Soubor Muzika Špalíček Praha je česká folklórní skupina působící při Obvodním úřadě městské části Praha 9. Repertoár souboru je orientován na hudební folklór západních a jižních Čech. Soubor je složen z lidové kapely v klasickém obsazení (troje housle, dva klarinety, basa a zpěv). Všichni účinkující vystupují v českých lidových krojích. Soubor úspěšně reprezentoval naši republiku na vystoupeních a folklórních festivalech v SRN, Švýcarsku, Polsku, Rakousku, Francii a Skandinávských zemích.

Das Ensemble Muzika Špalíček Praha ist die tschechische Folklorgruppe, die bei der Kulturabteilung der Stadtbehörde Prag 9 wirkt. Das Repertoire unserer Gruppe ist auf West- und Südböhmische Folklore orientiert. Das Ensemble setzt sich aus der Volksmusikkapelle in klassischer Besetzung (3 Geige, 2 Klarinetten, Kontrabas und Sängerpaar). Alle Mitwirkenden treten in tschechischen Volkstrachten auf unsere Gruppe präsentierte sich mit Erfolg nicht nur in der Heimat, aber sie nahm auch Folklorefestivals in Deutschland, Schweiz, Polen, Österreich, Frankreich und Skandinavien.

Muzika Špalíček Praha is a Czech folklore group operating under the Municipal office of Prague 9. The repertory of the ensemble Muzika Špalíček Praha orientates on music folklore of south-west and south Bohemia. The ensemble is composed of folklore group with a typical composition (3 violins, 2 clarinets a double bass and singers). During performances everyone wears Czech folk costume. The ensemble performs not only before home audience, but also represents with achievement its native country at performances and folklore festivals in Switzerland, Germany, Poland, Austria, France and Scandinavian countries.



Folklórní Soubor